



15<sup>th</sup> February, 2012

To: Parents/Guardians

**Global Classroom 2012**

St. Paul's College believes very strongly that students in Hong Kong need to look beyond their own borders and see themselves as part of the global citizenship. The "Global Classroom" is a comprehensive programme of overseas visits organised annually. In 2012, thirteen educational overseas tours will be organised to promote global awareness. In order to give Parents/Guardians more information in planning their programmes for their sons/wards during the Easter and Summer holidays, a summary of the various tours is listed below for your information.

<b>Tour</b>	<b>Destination</b>	<b>Period</b>	<b>Target group</b>	<b>Estimated Cost before the College Subsidy</b>
<b>Languages</b>				
Chinese Cultural Exchange	Beijing	26-30 March	F.2	subsidised by the College
English Language Study Tour	UK	12-31 July	F.1 to F.3	£2,232.05 -course fee (airfare not included)
<b>Sports and Music</b>				
Hockey	Malaysia	Late July (7 days)	Team Members	HK \$10,000
Basketball	Malaysia	Late July (7 days)	Team Members	HK \$10,000
Football	Japan/Korea	Mid August	Junior Team Members	HK \$15,000
Music	Italy (Festival Europa Cantat XVIII)	27 July – 7 August	School Choir Members	HK \$26,000
<b>Academic</b>				
Economics	Paris, Geneva and Munich	15-25 July	F.3 to F.5	HK \$25,000
Mathematics	Singapore	6 -11 February	4 selected students	HK \$2,500
Science	Singapore	4-9 June	4 selected students	HK \$5,000

Tour	Destination	Period	Target group	Estimated Cost before the College Subsidy
<b>Leaderships/Others</b>				
Germany Exchange Programme	Berlin	17 March – 5 April	F.3	HK \$10,000 (no subsidy from the College)
Twin School Programme	Trinity Pawling, New York	21 – 29 April	F.4 to F.5	HK\$15,000
<b>Community Awareness Project</b>				
160 <sup>th</sup> Anniversary Community Awareness Project	Guizhou/ Qinghai	8 – 19 July	F.3 or above	HK \$9,000
Eye screening Service	Luoyang	4-8 April	F.3 or above	HK \$7,000

**Remarks:**

- (1) The College will subsidise part of the tour fees for all the student participants. The College will also give extra subsidy to students in need of financial assistance.
- (2) Please note that the tours listed above are tentative. Whether these tours can finally be arranged depends on a number of factors. The College will do everything possible to arrange them as are planned for this academic year. However, we cannot guarantee availability of all the above tours at this stage.
- (3) For details, please refer to notices about each educational tour, which will be distributed to you later.
- (4) Students are encouraged to take part in one of these tours. However, due to the limited number of places, screening may be necessary when a tour is oversubscribed. Except for participants representing the College in sport or music tours, students will only be eligible for a subsidy on one tour.
- (5) Students with a poor conduct record and/or who behaved badly on previous College sponsored tours will be given a lower priority in the selection process.
- (6) Student participants are required to submit a report and return a tour questionnaire to their teachers-in-charge after the tour.
- (7) The decision of the College will be final as to all matters, including subsidies, arrangements and enrolments for the tours.



Principal



致：各家長／監護人

### 二〇一二年環球教室

聖保羅書院深信本港學生必須擴闊視野，以國際公民自任，故為此推行「環球教室」計劃。此計劃為外地訪問團，每年舉辦，經過通盤設計。今年將有十三團出訪。為了讓各家長／監護人能及早計劃 貴子弟之假期活動，現表列二〇一二年各團資料，以供參考：

外地訪問團	目的地	期間	參加者	團費資助前之預計費用
<b>語文</b>				
2012 北京文化考察團	北京	3 月 26-30 日	中二全級同學	全數學校資助
英語研習團	英國	7 月 12-31 日	中一級至中三級	英鎊 2,232.05 課程費用 (不包括機票)
<b>體育及音樂</b>				
曲棍球訓練團	馬來西亞	7 月下旬 (7 天)	校隊隊員	港幣 10,000
籃球訓練團	馬來西亞	7 月下旬 (7 天)	校隊隊員	港幣 10,000
足球訓練團	日本/韓國	8 月中旬 (7 天)	初級校隊隊員	港幣 15,000
意大利音樂之旅暨 音樂節	意大利	7 月 27 至 8 月 7 日	合唱團團員	港幣 26,000
<b>學術</b>				
經濟交流團	巴黎、日內 瓦及慕尼黑	7 月 15 至 25 日	中三級至中五級	港幣 25,000
數學交流團	新加坡	2 月 6 至 11 日	4 位經選拔同學	港幣 2,500
科學交流團	新加坡	6 月 4 至 9 日	4 位經選拔同學	港幣 5,000
<b>領袖訓練及其他</b>				
德國交流團	柏林	3 月 17 至 4 月 5 日	中三級	港幣 10,000 (學校不提供資助)
姊妹學校交流計劃	紐約三一寶 鈴書院	4 月 21 至 29 日	中四級至中五級	港幣 15,000
<b>社區服務</b>				
160 周年校慶 社區服務計劃	貴州/ 青海	7 月 8 至 19 日	中三級至中六級	港幣 9,000
護眼之旅	洛陽	4 月 4 至 8 日	中三級至中六級	港幣 7,000

備註：

- (1) 校方將資助所有參與學生的部份費用。校方亦設有額外資助予有經濟困難的學生。
- (2) 請注意，上述各團資料均為暫定，最終能否成行須視乎各方因素而定。校方將盡可能按本學年原定計劃安排，惟目前未能保證各團均能成行。
- (3) 如需更詳細資料，請參閱日後各團派發之通告。
- (4) 校方鼓勵同學參加其中一個外訪團。然而，由於名額有限，可能需要另加篩選。除參加校隊訓練團及暑期音樂交流團的同學外，每名參加者只獲一個外訪團的團費資助。
- (5) 平日操行欠佳或外訪時表現差劣的學生，篩選次第時將佔較低位置。
- (6) 凡參加外訪團的學生皆須完成老師指定之課業或問卷。
- (7) 一切事宜，包括資助、安排及招收團員等，均以校方最終決定為準。



校長 甘納德博士謹啓

二〇一二年二月十五日